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Det å drive en privat god barnehage er en ressurs for samfunnet. Jeg ønsker
herved å komme med min mening ang.  statsstøtta;  VÆR SÅ GREIÅ BEHOLD
STATSSTØTTA. VI TRENGER DEN.

Dersom alt skal bli levert fra en pott fra kommunen, er det ikke sikkert beløpet
vil være  så mye.  Det vil skape utrygghet for private barnehager.  Vi ønsker jo at
foreldrebetalingen skal være lav, og at alle,  som har bruk for det, kan ha sjanse
på barnehageplass.  Vi trenger vær krone.

Jeg er førskolelærer og har drevet en familiebarnehage i 1 1/2 år nå. Ettersom at
behovet er blitt større ønsker jeg å gå sammen med en an førskolelærer å starte
en gårdsbarnehage, et godt alternativ.  Det er  så VIKTIG MED STATSSTØTTE,
så man har noe å forholde seg til.

Jeg ønsker så inderlig at de private barnehagene skal bli likebehandlet som de
kommunale barnehagene.  Samfunnet trenger oss. Vær så grei og vis respekt for
det, og VÆR SÅ GREI OG BEHOLD STATSTØTTA! IGJEN; VI TRENGER
DEN!

HÅPER Å BLI HØRT.
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